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betreft uitwerking Motie snelle verbinding N231 - N201 

bijlage(n)

Beste Raadsleden, 

Bij de behandeling van het gemeentelijke verkeers- en vervoersplan (GVVP) in de 

verbinding N231- gesprek te gaan met 
gemeente De Ronde Venen, provincie Zuid-Holland en provincie Utrecht, met als 
inzet: de basis te leggen voor een betere verbinding tussen de N201 en N231. Wij 
willen u graag informeren over de uitkomsten van deze gesprekken.

Gemeente de Ronde Venen:
In de motie is aangegeven dat het traject de Oude Spoorbaan (Nieuwkoop, De 
Ronde Venen) en Ringdijk 2de Bedijking (De Ronde Venen) richting Amstelhoek en 
N201 hiervoor veruit het meest geschikt lijkt. Met die insteek zijn we het gesprek 
aangegaan met de gemeente De Ronde Venen zowel ambtelijk als bestuurlijk.

De gemeente De Ronde Venen wil deze route niet opwaarderen. De gemeente is 
van mening dat het onmogelijk is om een volwaardige gebiedsontsluitingsweg te 
realiseren zonder concessies te doen aan de ontwerprichtlijnen om de overlast voor 
bijvoorbeeld De Hoef niet te vergroten. Bovendien wordt er gevreesd voor meer 
sluipverkeer als de route wordt opgewaardeerd. In het huidige verkeersbeleid is zelfs 
opgenomen om de Oude Spoorbaan en Ringdijk 2de Bedijking af te waarderen. De 
wegen zijn in het Beleidsplan Verkeer van de gemeente De Ronde Venen 
gecategoriseerd als een erftoegangsweg buiten de bebouwde kom met een 
maximumsnelheid van 60 km per uur. In 2022 staat groot onderhoud aan de Ringdijk 
2de Bedijking gepland in combinatie met werkzaamheden van het waterschap 
Amstel Gooi en Vecht. De rijbaan wordt dan optisch versmald en er worden 
snelheidsremmende maatregelen getroffen. 

 Ronde Venen dus 
op dit moment niet zitten. Er zijn daarnaast op dit moment teveel onzekerheden waar 
gemeente de Ronde Venen eerst duidelijkheid over wil hebben, namelijk:
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Er wordt al jaren onderzoek verricht om de doorstroming en de verkeersveiligheid op 
de N201 te verbeteren. In de afgelopen jaren zijn diverse varianten de revue 
gepasseerd. Begin dit jaar heeft gedeputeerde staten van Utrecht besloten om de 

men tot een kosteneffectiever en 
kleiner pakket aan maatregelen met een nadrukkelijke focus op leefbaarheid en 
verkeersveiligheid. Meer informatie over de toekomstplannen van de N201 kunt u 
vinden op https://www.provincie-utrecht.nl/onderwerpen/mobiliteit/wegenprojecten/toekomst-

n201-amstelhoek-vreeland

Ook De Ronde Venen wil meer woningen bouwen voor haar inwoners en is naarstig 
opzoek naar woningbouwlocaties. Zo wordt er gekeken naar het gebied aan de 
westkant van Mijdrecht. Nu is er nog niets concreets. Bij toekomstige woningbouw 
wordt er naar de ontsluiting voor de westkant van Mijdrecht gekeken.

Provincie Zuid-Holland:
De provincie Zuid-Holland heeft aangegeven dat op dit moment de nut- en noodzaak 
ontbreekt voor een nieuwe verbinding tussen de N231 N201. Er ligt al een 
verbinding over gemeentelijke wegen waar zover bekend geen capaciteitsproblemen 
zijn, dus er is volgens de provincie geen goede onderbouwing voor een nieuwe 
verbinding. 

Vanuit de provincie kunnen wij geen initiatief verwachten op korte en middellange 
termijn. Zonder onderbouwing en draagvlak waarom er een snelle verbinding moet 
komen tussen de N201-N231 zijn zij niet bereid hier aan mee te werken.

Vervolg:
Wij blijven ons hard maken voor een betere verbinding tussen de N231 en de N201. 
Dat hebben wij recent nog gedaan bij de bereikbaarheidsagenda van de Zuidlob en 
in een breder Holland Rijnland verband. Daarnaast is onze wens kenbaar gemaakt 
bij de Gedeputeerde State, de heer Zevenbergen. Men begrijpt wel dat de 
bereikbaarheid en doorstroming op het kruisvlak van de 3 provincies een 
aandachtspunt is. Door het onder de aandacht blijven brengen bij onze 
buurgemeenten en de regionale strategische agenda hopen wij het draagvlak op 
termijn te vergroten.
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